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DEUTSCH 

 

RADTRÄGER STAHL 

Polaris Scrambler / Sportsman 850/1000   

 

Das Update auf die Stahlguss Radträger ist eine gute Investition für den anspruchsvollen 

Fahrer. 
 

Gehe wie folgt vor: 

1. hebe deine Polaris auf und sichere sie 

2. demontiere das Rad 

3. öffne den Splint der Halbachse und entferne ihn 

4. öffne die Kronenmutter und demontiere den Bremssattel (2x 15mm SW Schraube) 

Danach den Radträger abziehen, Radbolzen mit einem Gummihammer herausschlagen und die 

Bremsscheibe abnehmen und in umgekehrter Reihenfolge mit dem neuen Radträger 

zusammensetzen. 

 

Vor dem Einbau die Lagerstellen des Radträgers mit Fett einschmieren. 

DREHMOMENTE: 

Bremssattelschrauben 50 NM (lt.Polaris Loctite 243 Mittelfest Blue) 

Kronenmutter 108 NM (Splint nicht vergessen) 

Rad Muttern102 NM (lt. Polaris), Empfehlung Jay Parts nicht mehr als 85 NM. 

 

Kontrolliere vor dem Umbau die Radschrauben, Bremsbeläge, Radlager, Traggelenke, 

Spurstangenköpfe da es optimal ist, die im gleichen Zuge mit zu wechseln. 

 

WIR EMPFEHLEN UNSERE FLAGSHIPSTORE PARTNER ALS HÄNDLER UND WERKSTÄTTE FÜR 

DEN ERWERB UND EINBAU VON JAY PARTS 
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ENGLISH 

WHEEL HUB CARRIER STEEL 

Polaris Scrambler / Sportsman 850/1000   

 

The update tot he cast steel wheel carrier is a good investment fort he discerning driver. 

Proceed as follows: 

1. pick up your Polaris and secure it 

2. dismantle the wheel 

3. open the splint pin of the axle and remove it 

4. open the crown nut and remove the brake caliper (2x 15mm SW screws) 

Then remove the wheel carrier, knock out the wheel bolt with a rubber hammer and remove 

the brake disk. Reassemble in the reverse order with the new wheel carrier. 

Lubricate the bearing points of the wheel carrier with grease before installation. 

TORQUE: 

Brake Caliper Screws 50 NM (according to Polaris Loctite 243 Mid-Fescue Blue) 

Crown nut 108 NM (do not forget the sapwood) 

Wheel nuts102 NM (according to Polaris), recommendation Jay Parts not more than 85 NM. 

 

We recommend to check the wheel bolts, brake pads, wheel bearings, ball joints, tie rod ends before 

the conversion, as it is optimal to change at the same time. 

 

WE RECOMMEND OUR FLAGSHIPSTORE PARTNERS AS DEALERS AND WORKSHOPS FOR BUY AND 

INSTALLATION OF JAY PARTS. 

 


